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Pályázat 
Ösztöndíjakért felelős referens tisztség betöltésére 

 
 

Bemutatkozás 
 
Mészáros Dorottya vagyok, elsőéves Z-szakos hallgató. 2000. szeptember 3-án születtem 
Budapesten, azóta is az agglomerációban élek. Általános iskolába Budaörsre, majd 
gimnáziumba Törökbálintra jártam. Egyetemi tanulmányaim 2020-ban kezdtem, biológia-
természetismeret-környezettan tanárszakon, ám úgy hozta a sors tavaly tavasszal, hogy a váltás 
mellett döntöttem. Ennek egyszerű oka az, hogy jobb lehetőségnek élem meg a jelenlegi 
szakomat. Mindig is a tanári pálya érdekelt, jelenleg, az egyetem mellett a Logiscool budaörsi 
iskolájában tanítok programozást általános iskolás korú gyermekeknek. 
 
 
Motivációm 
 
Mindig is szerettem a közéletben tevékenykedni, másokért tenni. Az ösztöndíjas tisztség jár 
talán a legnagyobb felelősséggel, hiszen itt komoly összegek és megélhetések forognak kockán. 
Úgy gondolom, hogy az elődjeim egy nagyon jó rendszert alakítottak ki, amibe könnyű volt 
beletanulni. Talán a legnagyobb motivációm az a bírálói brigád, akikkel nagyon gördülékenyen 
megy a munka és mindig nagyon jó a hangulat a bírálások során. 
 

 
Tapasztalataim  
 
2022. tavaszi félévében jelentkeztem bírálónak, itt kezdődött az ösztöndíjak iránti 
érdeklődésem. Ekkor Papp Gergely bíztatására jelentkeztem Ösztöndíjakért felelős bizottsági 
tagnak a májusi Alakuló Küldöttgyűlésen. Szerencsére nagyon jól ment a közös munka, így 
2022 őszén már Gerivel együtt vezényeltük le a bírálói időszakot, igyekeztem a keze alá 
dolgozni. Ekkor már mindkettőnkben benne volt a váltás gondolata, ezért ősszel Geri elkezdte 
a felkészítésemet. 2023. januárjában megválasztottak Ösztöndíjakért felelős referensnek, mely 
tisztséget azóta is én töltöm be. Az idei bírálások már az én vezetésem alatt mentek le, továbbá 
egy komoly változtatásnak következtében már nem csak mi, hanem más bírálók is besegítettek 
az évvégi Egyszeri közéleti ösztöndíjak bírálásában.  
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Terveim, ötleteim 
 
Az előző pályázataimban felvetett ötleteim jó részét sikerült kipipálni, ám még bőven vannak 
bennem gondolatok és ötletek, amiket szeretnék a következő időszakban megvalósítani.  
 
Úgy érzem, az elmúlt 3 bírálói időszak nagyon gördülékenyen ment, szerencsére mindig volt 
elegendő bíráló. Ennek ellenére továbbra is fontosnak tartom, hogy ezt a lehetőséget hirdessük 
a hallgatók körében, hiszen mindig szükség lesz új tagokra. Ezt már a félévben többször 
hangoztattuk nem csak a tisztségviselőknek és képviselőknek, hanem most már a 
mentorjelölteknek is, akik talán a legjobban elérik a hallgatókat. Ezen kívül természetesen a 
közösségi platformjainkon is szeretném promotálni a bírálást. 
 
Bírálásaink során talán a legnagyobb akadályt a SHÜTI-s hallgatók jelentették számunkra. 
Ezzel kapcsolatban több megbeszélésünk is volt a félév folyamán, hogy ezek a hallgatók 
semmilyen módon ne kerüljenek hátrányos helyzetbe, és elnyerjék a pályázatot, amennyiben 
jogosultak rá. Ennek kiküszöbölésére az az ötletünk támadt, hogy az Esélyegyenlőségi- és 
lakhatási referens fog nekünk segíteni ebben. Németh Friderikával egyeztettem erről, és 
megbeszéltük, hogy betanítom, majd bírálói vizsgát tesz és aláírja a titoktartási nyilatkozatot. 
Ezután, ha megkeresést kapunk, tudjuk ezeket a hallgatókat Friderikához irányítani, hogy 
együtt összeszedjenek minden szükséges dokumentumot és leadják a pályázatot.  
 
Ez a félév volt az első olyan, ahol szükséges volt felkérnünk bírálókat, akik segítettek nekünk 
az Egyszeri közéleti ösztöndíjak bírálatában. Ennek oka az volt, hogy most már nincs lehetőség 
csoportos pályázásra, és ez nagyon megszaporította a beérkező kérvények számát. Úgy 
gondolom nagyon hamar sikerült betanulnia a bírálóknak, és pár kérvényt követően már 
önállóan végezték feladatukat. Még sok-sok fejlesztést igényel ez részünkről, hiszen így sokkal 
kevésbé kapunk betekintést a pályázatokból, ezért szeretnék írni egy összefoglalót, hogy mire 
figyeljenek majd a „jövő bírálói”, akik ezt a fajta ösztöndíjat fogják bírálni számunkra. 
 
Szeretném, hogy az osztondij.elte.hu továbbra is mindig naprakész legyen. Itt olvashatóak az 
aktuális ösztöndíj kiírások, fontosabb dátumok. Ezen felül az ELTE TTK HÖK Facebook 
oldalán is hirdetném a határidőket és a lehetőségeket. Az elmúlt 3 időszak során azt 
tapasztalom, hogy egyre kisebb az érdekeltség a kari ösztöndíjak iránt. Ennek szerintem egyik 
oka a nem megfelelő tájékoztatás részünkről. Egy másik ötletem ehhez kapcsolódóan, hogy 
visszavezetném a Neptun mail küldését.  
 
Köszönöm, ha elolvastad a pályázatomat. Amennyiben kérdés merülne fel benned, szívesen 
várom azt a dorimeszaros@student.elte.hu email címen. 
 
 

Mészáros Dorottya 
Biatorbágy, 2023. 06. 05. 


